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- 	Referat fra bestyrelsesmødet d. 4 jan. 2018. 

Tilstede: Lars, Anders, Jørgen, Dirk, Sven, Søren, Kirsten. 

Dagsorden. 

Formanden bød velkommen. 

1. Godkendelse af referat. 
Referatet fra d.21 nov. 2017 blev godkendt. 

2. Status på økonomien. 
Økonomien er fin. 

3. Nyt fra udvalgene. 

Husudvalget: Arkitekten har lavet tegninger til en evt. nyrenovering af 

klubhuset, vi arbejder videre. 

Bådhusudvalg: Vi må konstatere i bestyrelsen at der blandt enkelte 

medlemmer er uenighed i blok 1 vedr. b.la  driftsbidrag, og betaling for båd nr. 

2 der f.eks. henstår i bådhus i sejlersæsonen. 

4. Oplæg fra bådhusfolkene. 

Bestyrelsen tiltræder bådhusfolkenes oplæg til brugs og benyttelsesret af 

bådhuse. 

5. Etablering af nyt molehoved. 

Vi presser på ved kommunen for at få indsejlingen gjort pæn mod østsiden 

6. Wifi. 

Vi har fået et tilbud på Wifi,det bliver parkeret til senere, det er temmelig 

dyrt. 

7. Markedsføring af havnen - engelsk —tysk - hollandsk, skal vi det.? 

Ja vi er på havneguiden, som FLID har på deres hjemmeside. 



8. Forberedelser til generalforsamling /indkomne forslag. 
Vi samler trådene og gør de sidste forberedelser d. 7 feb. 

9. Næste møde. 
Næste møde er d. 7 feb. Kl. 17.00 på Støberegården. 
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